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 משרד הפנים-מדינת ישראל
 ישיבת מליאה

 16/1 מספרישיבה 

 27.1.2016מתאריך 

 
 :וכחיםנ

 ראש המועצה ר,", יומר יצחק קשת
 חבר מועצה ,מר שלמה  קליין 

 חבר מועצה ,מר אדוארד שפירו
 חבר מועצה ,מר רחמים ידיגרוב

 
 :חסרים

 חברת מועצה ,רן נאווה לב גב'
 חברת מועצה ,שייבילריסה מ גב'

 חבר מועצה ,מר רמי אלבז
 

 :מזומנים
 מנכ"ל המועצה ,מר יעקב נתניהו

 גזבר המועצה ,רו"ח גיל סער
 יועץ משפטי ,עפר רזניקעו"ד 

 מבקר המועצה ,בקלי רו"ח עבד אלחלים
 ישראל בן ישראל, מהנדס המועצהאדר' 

 
 

 :סדר היוםעל 
 

 

 .30.12.15מיום  8-15פרוטוקול מליאה מן המניין מס'  אישור .1

 פתיחת חשבונות בנק עבור בתי הספר ואישור סגירת חשבונות בנק חינוך. .2

 אישור תב"רים. .3

, בתהליך מול משרד 01גלית אבישי, יצחק ספיר. )גלית נמצאת על דירוג  –ישור שכר בכירים א .4
 , מאשרת המועצה העלאה זו(.4האוצר, ברגע שיאושר דרגה 

 
 

 פרוטוקול

. על סדר היום פתיחת חשבון, אישור 1/16ישיבת מליאה מספר  ר:"יו-יצחק קשתמר 

פרוטוקול, פתיחת חשבון בנק עבור בתי הספר ואישור סגירת חשבונות בנק 

ים, אישור שכר בכירים לשני עובדים חדשים. אז אנחנו חינוך, אישור תב"ר

בפרוטוקול. מצורף פרוטוקול מישיבה קודמת. למישהו יש הערות? רוצה 
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 להוסיף על הפרוטוקול?

 יצחק?מר שלמה קליין:  

 כן. ר: "יו-מר יצחק קשת

אדוארד אומר פה שהחבר'ה לא הגיעו הסיבה המסויימת שעופר יגיד כמה מר שלמה קליין:  

 ילים על מה צריך להיות פה בכל ...מ

 עופר, כבוד היועץ המשפט, אפשר? ר: "יו-מר יצחק קשת

אני נשאלתי כאן שאלה בתחילת המליאה לגבי איך צריך להראות ד עופר רזניק: "עו

פרוטוקול של ישיבת מליאה. כאשר בעצם השאלה שנשאלה היא האם אני 

שאני מקבל הרבה,  צריך תמלול או שמספיק סיכום החלטות? זה שאלה

 מועצות. תמלול זה בונוס. בסדר? זה אני יכול להגיד לכם. ,בהרבה עיריות

 ל יהיה כתוב, בסדר? השאלה ומה התשובה לשאלה.ומרים, שהכ :מר שלמה קליין

 יש הקלטה. :גב' מרים רוזנטל

יו הקלטה ותמלול זה בונוס, בסדר? אם אתם רוצים לדעת סתם, לפני שהד עופר רזניק:  "עו

הקלטות אז ישיבות היו נראות, זאת אומרת פרוטוקולים של ישיבות של 

עיריות ומועצות היו נראות, דנים בנושא טה טה טה, נכון? אלף, לא משנה 

מה. הצבעה, נכון? פה אחד או בעד או נגד. ככה היו עושים. עם הזמן אז 

בעצם יש שירותים נחמדים כמו הבחור הזה שיושב שם, שירותים של 

נוגרמה, נכון? כן, ואז פתאום ככה הרגישו יותר נוח גם בגלל לפחות, גם סט

ל, שזה עלויות סבירות יחסית, אז הביאו בעצם בונוס על והעלויות בסך הכ

ידי הקלטות. אבל בעקרון מה שצריך להיות מבחינת פרוטוקול שזה מה 

שחשוב שיהיה זה הנושא והצבעה. זה מה שחשוב. מבחינת התקנות. בסדר? 

 זה עונה על השאלה?

צריך להבין גם, גם שמשרדי ממשלה מבקשים לראות להראות מה  ר: "יו-מר יצחק קשת

אושר, שזה אושר במליאה נושאים מסויימים בדרך למשרד הפנים, אם זה, 

הם לא, אתה שולח להם את התמלול הם לא מקבלים את זה. הם לא יושבים 

ים לקבל, סיכום. החלטה. לקרוא את החוברת של כל הדבר הזה. הם צריכ

 נושא החלטה זהו. הם לא מתעסקים,

 בסדר. אבל בשביל השקיפות ובשביל, מר אדוארד ספיר:  

 אם יש הערות או משהו כאילו לנושא שזה לא, דובר:
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הנה למשל הדוגמה עם הדבר הזה עם מאתיים חמישים זה. עכשיו, זה מר אדוארד ספיר: 

 לראות וכמה זה כבר עולה.היה מוקלט. היה אפשר לחזור לזה ו

 מוקלט. אפשר לחזור למה שהיה. לוהכלא, זה  דובר:

 אפשר. בגדול, מה שהיה שבוע שעבר זה היה תקלה שלא הגיעו.ר: "יו-מר יצחק קשת

 ואנחנו כבר לא פעם, אנחנו כבר עכשיו.מר אדוארד ספיר:  

 יש נוהג. לוהכבסדר, אבל בסך  דובר:

 פית כרגע?רגע, אבל יש בעיה ספצי דובר:

 לא. ישיבה קודמת ... דובר:

 היה תקלה שלא הגיעו החברה. זהו, זה כל הסיפור.ר: "יו-מר יצחק קשת

 ואז לא קיבלנו את,מר אדוארד ספיר:  

 קיבלנו, אבל לא בצורה כזאת. ר: "יו-מר יצחק קשת

 קיבלת בצורה של ... דובר:

וף, זה לא יופיע. כמה דברים לא ואז היו הסתייגויות, אתה זוכר. השיתמר אדוארד ספיר:  

יופיעו שם. כאילו, אין אותם אז אחר כך אם תשאל היה. מתי היה? הנה. 

והיה, אתה זוכר שהיה הסתייגויות לגבי השיתוף? של הבניה, עם התושבים. 

 והיה עוד זה משהו שם, אבל,

 כל ההחלטות עברו פה אחד.ר: "יו-מר יצחק קשת

איזשהם הסתייגויות. לא זוכר, אני יש לי את זה בראש. לא, היה שם מר אדוארד ספיר:  

 אולי אני אזכור.

טוב, תבדוק את זה. טוב. מעבר לזה יש למישהו עוד הערות על ר: "יו-מר יצחק קשת

הפרוטוקול? טוב. הבנתי מ... שגם לא חייבים לאשר את הפרוטוקול. כאילו, 

 רק אם יש הערות.

 לא צריך לאשר. זה סוג של, זה נכון. בעקרוןד עופר רזניק:   "עו

 אנחנו נוהגים.ר:  "יו-מר יצחק קשת

 נוהל כזה שהשתרש. ד עופר רזניק:   "עו

טוב, בסדר. נעלה להצבעה. בסדר? מאושר פה אחד. נושא הבא. ר:  "יו-מר יצחק קשת

 פתיחת חשבונות בנק עבור בתי ספר ואישור סגירת חשבונות בבנק חינוך. 
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חה עם יוסי ומחלקת ואגף החינוך לא הביאו את כל לי שי הייתהאני,  דובר:

הפרטים שהם התבקשו אז בתיאום עם יוסי אנחנו מבקשים להעלות את זה 

 בישיבה הבאה. החינוך לא הביאו את כל,

 טוב. בסדר. אז נושא הבא. אישור תב"רים. ר: "יו-מר יצחק קשת

 תשאירו אותם לסוף, את האחרון שם, דובר:

 בה, הוא ענה לו.הוא קיבל תשו דובר:

 לא. לא קיבלנו תשובה. ,לא ,לא דובר:

 . אז תענו.או קייאה,  דובר:

 אז נשאיר את זה לסוף, האחרון. דובר:

 טוב, אבל אנחנו יכולים להצביע על כל התב"רים ביחד. דובר:

 בסדר, אתם רוצים לדון על התב"רים? דובר:

 כן, כן.  דובר:

 גיל. דובר:

 תי לגבי הנושא של חוקי עזר. אני נשאל ח גיל סער: "רו

 ... דובר:

 לא, שלב שלב. כשנגיע לתב"ר הזה ספציפי אנחנו נדון עליו, בסדר? דובר:

לא, אבל מה שנהגנו כל הזמן זה שמצביעים על כל התב"רים ביחד. אתה  ח גיל סער: "רו

 רוצה להצביע אחד אחד?

 לא יודע. מה אומר, דובר:

 ינו מצביעים על כל התב"רים,הצבענו, בעבר הי ח גיל סער: "רו

 אפשר כל תב"ר, אמרתי את זה ישיבה שעברה. אין בעיה. ד עופר רזניק: "עו

 אלא אם כן כמובן יש למישהו הסתייגות, ח גיל סער: "רו

 .לוהכבוא נעבור. נשאיר אותו לאחרון, נדבר עליו ואז נצביע על  דובר:

 חבר'ה. ישראל, אתה? בבקשה.בסדר, בואו נצביע על התב"ר,  ר: "יו-מר יצחק קשת

שיהיה כתוב בפרוטוקול, ישראל צריך לגמור בפה. סליחה, סליחה. אני לא מר יעקב נתניהו: 

 התכוונתי לזה. נו, אל תיקח אותי לשם.

 ,313קיבלנו הרשאה של תב"ר מספר  מר ישראל בן ישראל: 

 אדוארד, די נו, אדוארד. נהייתי אדום, די.מר יעקב נתניהו: 
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 3.326 כיתות. קיבלנו תב"ר של  18, בית ספר 313מההתחלה. תב"ר  אל בן ישראל: מר ישר

 .4.3. תוספת לתב"ר קיים של מיליון

 כמה זה יוצא ביחד? דובר:

 .7.7 מר ישראל בן ישראל: 

 למה לא מופיע פה? דובר:

 לא צריך. מר ישראל בן ישראל: 

 לא צריך, בסדר. דובר:

זה תב"ר שהמליאה, אחת המליאות הקודמות  329ר טוב. תב" מר ישראל בן ישראל: 

 מקרן עבודות פיתוח. מיליון  1.300אישרה אותו בסך 

 זה אני זוכר. דובר:

מאחר והיינו צריכים להתקדם עם העבודה וכל השאר, עכשיו קיבלנו  מר ישראל בן ישראל: 

. הבקשה היא פה, קודם כל אנחנו מיליון  1.5ממשרד הבינוי תב"ר בסך 

אלף שקל ולמעשה כל התב"ר הוא בחשבון  200לים את התב"ר בסך מגדי

 שקל חוזרים, מיליון  1.300-משרד הבינוי ו

 שיכון. דובר:

 ,מיליון  1.300-והבינוי והשיכון.  מר ישראל בן ישראל: 

 חוזרים לקרן הפיתוח. דובר:

ינוך מיוחד זה בית ספר יסודי לח 358חוזרים לקרן הפיתוח. תב"ר  מר ישראל בן ישראל: 

בית ספר  359, זה תב"ר חדש. תב"ר מיליון 5.6כיתות. בשלב זה קיבלנו  10

כיתות  16. זה תב"ר חדש. תב"ר מיליון 8.4תיכון לחינוך מיוחד. תב"ר בסך 

 .מיליון 10.7כיתות, גם משרד החינוך תיקצב.  16 - 360, תב"ר 360מספר 

 איזה בית ספר? מר עבד בקאלי:

, יעקב. לא, נדלג על 355כיתות חרדי. עיר חכמה. תב"ר  16בית ספר  ל: מר ישראל בן ישרא

 זה קצת. אחר כך,

 .351נדלג.  355, או קיי מר יעקב נתניהו: 

 . 351 מר ישראל בן ישראל: 

זה שיתוף ציבור והנגשת מידע לבקשתו של פאעז לקחת את זה כרגע מקרן  מר יעקב נתניהו: 

 ת הכסף.הפיתוח עד שמשרד האוצר יעביר א

 תתקנו בקרן, מר ישראל בן ישראל: 
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 ואז נעביר את זה לקרן הפיתוח. מר יעקב נתניהו: 

 תתקנו אצלכם בגוף משתתף, בבקשה, קרן הפיתוח. מר ישראל בן ישראל: 

 כן, אני אתקן את זה. אנחנו נוציא את זה. מר יעקב נתניהו: 

 כן. מר ישראל בן ישראל: 

 זה החינוך. זה מה שיוסי, 363-ו 362, 361 מר יעקב נתניהו: 

 ,361לא,  מר ישראל בן ישראל: 

 זה הריהוט בבתי ספר, 361 מר יעקב נתניהו: 

 ריהוט בתי ספר עבור שלושה בתי ספר, מר ישראל בן ישראל: 

 362שכבר ניבנו. שאת הכסף אפשר לקבל רק על בית ספר שנבנה ויש פה  מר יעקב נתניהו: 

 כיתות גן. 4שזה 

 רק, בן ישראל:  מר ישראל

 בבקשה, ישראל. מר יעקב נתניהו: 

, תב"ר חדש לגני ילדים מיליון 2.8כיתות גן, משרד החינוך.  4 - 362 מר ישראל בן ישראל: 

 , תב"ר חדש.מיליון 2.8כיתות גן, משרד החינוך.  4 - 363חדשים. תב"ר 

 זה אותו תב"ר. דובר:

 כן, זה אותו סכום. אז, מר ישראל בן ישראל: 

 הוא מקבל עוד כסף עתידי. מר יעקב נתניהו: 

 נחזור לתב"ר, מר ישראל בן ישראל: 

 . גיל.355 מר יעקב נתניהו: 

אני נשאלתי במסגרת ועדת ההנהלה על הנושא של חוקי עזר. נתתי פירוט על  ח גיל סער: "רו

איזה חוקי עזר אנחנו החלנו, איזה חוקי עזר קיבלו אישור ברשומות ואילו 

זר אושרו פה במליאה. בבדיקה שביצענו עכשיו בהנהלת החשבונות על חוקי ע

אלף שקל. שאלו אותי האם הכסף  142חוקי העזר האלה אנחנו שילמנו 

התקבל. הכסף נדרש ממשרד הפנים ובפועל עדיין לא הגיע למועצה אבל הוא 

 נמצא כדרישה במשרד הפנים.

 זה תהליך.  מר שלמה קליין: 

 . נכון ח גיל סער: "רו
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שקל. עכשיו,  מיליוןכן, אנחנו בישיבה הקודמת אישרנו אותו תב"ר,  מר רחמים ידיגרוב: 

כי משרד הפנים טוען  250-כי הורדתם את ה 750יהיה התב"ר אותו תב"ר 

 אלף קיבלנו. ובפועל אנחנו לא קיבלנו את הכסף.  250-שאת ה

 לא במסגרת של תב"ר. לא, אנחנו קיבלנו אותם במסגרת הפעימה שהיא ח גיל סער: "רו

 אבל רגע, מקודם אמרת שלא קיבלנו.  מר יעקב נתניהו: 

, מה זה קיבלנו. קיבלנו הרשאה לתשלום של חוקי עזר. בפועל, הכסף שנייה ח גיל סער: "רו

 לא נמצא בחשבון שלנו,

 אז לא קיבלנו את הכסף. מר יעקב נתניהו: 

 אבל את ההרשאה קיבלו. ח גיל סער: "רו

 אולי קיבלנו, בפועל לא קיבלנו. ידיגרוב: מר רחמים 

אז רחמים צודק. צריך לוודא שאנחנו מקבלים את הכסף. צודק, מה זה.  מר יעקב נתניהו: 

אלף. כי אם לא קיבלנו ושילמנו זה  250-הברור. אנחנו צריכים לקבל את 

אומר שהוצאנו כסף, הוצאנו כסף לחוקי עזר לא מהמקור התקציבי של חוקי 

 עזר. 

לא, הוצאנו את הכסף מתוך הפעימה בהתאם להרשאות שהתקבלו ממשרד  ח גיל סער: "ור

 הפנים,

 כן. מר יעקב נתניהו: 

זה שמשרד הפנים עדיין לא העביר אלינו את הכסף באופן פיזי זה רק עניין  ח גיל סער: "רו

 של תזרים מזומנים.

 בסדר, אבל זה אומר ש, מר יעקב נתניהו: 

... פעימה זה משהו אחר. התב"ר הוא משהו אחר. התב"ר זה בא  מר רחמים ידיגרוב:

 ספציפית לנושא מסויים.

 גם הפעימה היא ספציפית לנושאים מסויימים. ח גיל סער: "רו

 אבל אז תגידו זה פעימה או תב"ר.מר רחמים ידיגרוב: 

אתה לא, רחמים. מה שהוא אומר בעצם, אתה לפעמים גם עובד עם ספקים.  ח גיל סער: "רו

מוציא להם כבר חשבונית אבל, הם מוציאים לך חשבונית, אתה עוד לא 

 משלם להם. אותו דבר גם פה. הוצאנו חשבונית,

 אני עובד, אם אני עובד, עד שלא משלמים אני לא מוציא חשבונית. אז, מר רחמים ידיגרוב: 

 אז אתה עובד על בסיס, ח גיל סער: "רו
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 לא קיבלתי עבודה אני לא משלם,או שעד שאני  מר רחמים ידיגרוב: 

המועצה לא מוציאה חשבוניות אבל היא מוציאה דרישות. היא מוציאה  ח גיל סער: "רו

דרישה, אני אתן לך דוגמה של דרישה שהמועצה מוציאה, הוצאנו דרישות 

לתשלום של שילוט מהקבלנים. אנחנו מוציאים את הדרישה לקבלנים בדיוק 

ישה או בדרך דומה, מוציאים את הדרישה כמו שאנחנו מוציאים את הדר

למשרד הפנים. גם לקבלנים שצריכים לשלם על השילוט לוקח זמן עד שהם 

משלמים. אותו דבר למשרדי ממשלה. לוקח להם זמן עד שהם מעבירים את 

 הכסף לחשבונה של המועצה.

 . אני מבין,שנייה, רגע, שנייה, אבל שנייה מר יעקב נתניהו: 

 אנחנו,וב: מר רחמים ידיגר

לעזור לך כי אני מבין מה רחמים אומר, אני גם  שנייהרחמים, תן לי רגע  מר יעקב נתניהו: 

ימה אפשר לשלם ע"שפרוצה להבין את זה בעצמי. בעצם מה שאתה אומר זה 

באחת משתי דרכים.  או שהכסף של הפעימה יוצא בתב"ר או שמשרד הפנים 

לף האלה גם לא במסגרת תב"ר, א 250-אומר לך אני יכול להביא לך את ה

במסגרת השוטף? זאת אומרת, האם פעימה זה רק תב"ר או פעימה זה יכול 

 להיות או תב"ר או כסף שהוא מכניס לך לשוטף.

 פעימה זה, ח גיל סער: "רו

 . שנייהרגע,  מר יעקב נתניהו: 

ע מה זה לא, אני לא מבין מה הוא אומר. תב"ר זה תב"ר ואני לא יוד מר שלמה קליין: 

 פעימה.

 אתה לא הבנת? מר רחמים ידיגרוב: 

 פעימות זה, מר שלמה קליין: 

בגלל שהמועצה היא מועצה מאוד מיוחדת. היא מועצה שנמצאת בתהליכים  ח גיל סער: "רו

של צמיחה וגידול שהם מאוד חריגים בנוסף של הרשויות המקומיות וזו אחת 

ר תקציב שהוא תקציב גירעוני. הסיבות, דרך אגב, שאנחנו גם הצלחנו להעבי

שאם תשאל ואני שאלתי חברים שעובדים ברשויות אחרות אין דברים כאלה. 

אין דבר כזה תקציב גירעוני. יש מספר דרכים במשרד הפנים להעביר כספים. 

דרך אחת היא באמצעות תב"ר. דרך אחרת היא באמצעות תקנות או דרכים 
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עביר כספים. משרד הפנים אחרות שבהם למשרד הפנים יש אפשרות לה

 .2015שקל לשנת  מיליון 6היקצה לנו 

 לגבי הפעימה. שנייהרגע, אבל עכשיו רגע תענה  מר יעקב נתניהו: 

אני מסביר, שנקרא פעימה. הפעימה הזאת מאפשרת לנו לדרוש הוצאות  ח גיל סער: "רו

בנושאים שונים. אנחנו דורשים במסגרת הפעימה החזרים על תשלומי שכר, 

 לדוגמה. זה לא חלק מתב"ר, זה לא חלק מכל דבר,

 בקיצור, יכול לתת לנו כסף לשוטף.ר: "יו-מר יצחק קשת

הם מעבירים לנו את הכספים בהתאם לאישורים שאנחנו מקבלים מהם.  ח גיל סער: "רו

אנחנו קיבלנו מהם אישור שנקרא פעימה. אפשר היה, דרך אגב, לקרוא לו גם 

עימה אנחנו מקבלים החזרים על שכר, אנחנו בכל שם אחר. במסגרת הפ

מקבלים החזרים על הוצאות אבטחה. אנחנו מקבלים החזרים על יעוצים 

 שונים,

 איך ההחזרים המקוריים, באמצעות תב"ר או ישירות,מר יעקב נתניהו: 

 לא, בלי תב"ר. ח גיל סער: "רו

 ישירות לשוטף. ר:"יו-מר יצחק קשת

ם מעבירים את הכסף, אנחנו מגישים את הדרישה, הם מאשרים בלי תב"ר. ה ח גיל סער: "רו

 אותה ומעבירים את הכסף למועצה.

 האלף פאעז אמר תב"ר ולא מגיש ישירות למועצה? 750-אז למה את ה מר יעקב נתניהו: 

 היו כמה דרכים להעביר את זה. היה דיון אצל פאעז, ח גיל סער: "רו

לא, קשה להבין קצת את ההבדל בין פעימה לתב"ר. אתה לא מסביר לי.  ד עופר רזניק: "עו

 אתה יכול אולי לחזור על זה, על הקטע הזה? על הקטע הזה?

אין קשר בין שני הדברים. תב"ר זה תקציב בלתי רגיל. פעימה זה שם גנרי  ח גיל סער: "רו

להעברת כספים שמשרד הפנים מאשר. במסגרת הפעימה שמשרד הפנים 

ל שכר, יש תשלומים של יועצים, יש תשלומים של אישר לנו יש תשלומים ש

אבטחה. יש גם דברים אחרים שלא קיבלו ביטוי בפעימות, כלומר שהמשרד 

 6לא חשב שהוא רוצה להעביר על הדברים האלה כספים. היה תקציב של 

. חלקו התקבל, חלקו נדרש, חלקו עדיין לא התקבל. 2015שקל בשנת  מיליון

 750אצל פאעז היו כמה דרכים לשלם את אותם לעניין הנושא של הדרישה 

שקל. היה דיון אצל סגן הממונה על המחוז והוחלט ללכת בדרך שבה זה 
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הוצג. אפשר היה דרך אגב גם לפתור את זה בדרכים אחרות. אנחנו סברנו, 

יעקב ואני, כשהיינו בפגישה אצל סגן הממונה שזה הדרך הנכונה לדרוש את 

 אותם כספים.

זאת אומרת, אדוארד, מה שגיל אומר זה ככה. פעימה זה כסף שמשרד יהו: מר יעקב נתנ

הפנים נותן לך כרשות. הדרך להעביר את הכסף הזה היא נתונה להחלטתו 

של משרד הפנים ביחד עם המועצה. עכשיו, משרד הפנים אמר, חלק 

משמעותי מהכסף אני נותן לך שלא באמצעות תב"ר, בסדר? לדוגמה. 

-שנים שזה חלק מהגרעון של ה 4-שקל ל מיליון 122יש בהחלטת הממשלה 

שלנו. את הכסף הזה זה סוג של פעימה אבל משרד הפנים לא  מיליון 19

מעביר בתב"ר. הוא מעביר את זה כחלק מהתקציב השוטף של המועצה. 

בסדר? עכשיו, כשהיינו בדיון אצל פאעז ואנחנו אמרנו לו הנה, יש לנו הרשאה 

  250-ה, תחתום בבקשה, הוא אמר לא. מיליוןאה על ויש לנו החלטת מלי

אני צריך להעביר לכם  250-לכאורה, למרות שלא העברתי אבל את ה

אם אתם רוצים זה יכול להיות תב"ר. זאת  750-באמצעות התקציב הרגיל ו

אומרת, פעימה היא לא תב"ר מלכתחילה. זה לא שכל כסף של פעימה חייב 

א יכול לעבור דרך תב"ר או הוא יכול לעבור לעבור למועצה דרך תב"ר. הו

 דרך תזרים רגיל.

   250. שיכתוב את זה כפעימה לוהכאז שלא יכתוב את זה כתב"ר  מר אדוארד ספיר:

 ותב"ר,

את זה לגמרי אני לוקח. זאת אומרת, אנחנו היום, אני אראה לך כמה מר יעקב נתניהו: 

וף אוניידה המזכירה שלו פעמים ניסיתי להשיג את פאעז. גם יצחק עזר ובס

ענתה ליצחק, לא ענתה לי. אבל אנחנו מנסים להשיג את פאעז לא רק על זה, 

אנחנו גם נדאג היום שכשהוא יחזור אלי, אם הוא   250-הדרך אגב לגבי 

האלה לתקציב הרגיל שהוא עוד לא העביר, אבל  250-יחזור אלי, לבקש את ה

א קיבלנו עדיין את הפירוט בהחלטת הממשלה של מיליון 15.8-גם על ה

מהקרן פיתוח. זה דבר  מיליון  1.440-השבגלל זה אנחנו צריכים לקחת את 

שהיה צריך להיות והוא לא עמד בדיבורו. יש עוד כמה דברים שהוא לא עומד 

בדיבורו והוא מבטיח. בסדר, לא יודע, את כל הדברים האלה אנחנו צריכים 

 דיבורו. לפתור, בסדר. בסדר? הוא לא עומד ב
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  ... לפרוטוקול. דובר:

בסדר. אחרי זה לפרוטוקול, אתה צודק, אז לא נגיד את זה. תמחוק  מר יעקב נתניהו: 

 מהפרוטוקול.

 אתם מבינים למה, דובר:

 הבנתי, בסדר. מר אדוארד ספיר: 

בוא נגדיר ככה. אתה יודע מה, חכה. אני לוקח על עצמי משהו. בוא נגדיר  מר יעקב נתניהו: 

לתת דיווח ברגע  מיליון  1.440-ה, אדוארד. אחד, אנחנו מחוייבים על הככ

שזה חוזר לקרן הפיתוח, זה אחד וזה יהיה כתוב בפרוטוקול. שתיים, אני 

אלף  250-לוקח על עצמי עוד דבר. בישיבת מליאה הבאה לתת סטטוס על ה

 האלה, בסדר?

 אלף. 250דש על דרך אגב, לא מן הנמנע שיהיה תב"ר ח ר:"יו-מר יצחק קשת

 אין בעיה, אנחנו נדבר על זה עם פאעז. מר יעקב נתניהו: 

 (מדברים יחד)

דרך אגב, הפעימות האלה אין דבר כזה בשום רשות, ולא סתם ... כי ר: "יו-מר יצחק קשת

 זה, זה כסף,

 כי בונים פה עיר, מר אדוארד ספיר: 

 בדיוק.  ר:"יו-מר יצחק קשת

 במימון, מר אדוארד ספיר: 

זה לא משרד הפנים. זה כסף ישירות מהאוצר. הדרך הוא לא ...  ר:"יו-מר יצחק קשת

מגיע. בסדר? זה, כל האנשים  אזישירות למועצה, עובר דרך משרד הפנים 

 שעובדים פה זה כסף ישירות מהאוצר. אין, זה לא מהתקציב.

 בסדר גמור. מר אדוארד ספיר: 

 ם את התב"רים, מוחלט שזה, אנחנו מאשרימר שלמה קליין: 

ברגע שהם  מיליון  1.440-האלף, ועל   250-על הבישיבה הבאה אני אעדכן  מר יעקב נתניהו: 

 יחזרו לקרן הפיתוח.

 יאללה, הצבעה. דובר:

 מעדכן, נקודה. מר אדוארד ספיר: 

 טוב.ר: "יו-מר יצחק קשת

 סימן קריאה.מר אדוארד ספיר: 
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אישור התב"רים, אני אקריא אותם עכשיו. אני מעלה להצבעה את ר: "יו-מר יצחק קשת

. בסדר? מעלה 363-ו 362, 361, 351, 355, 360, 359, 358, 329, 313תב"ר 

, מאושר פה אחד. והנושא הבא שהוא אישור שכר. יש לנו או קיילהצבעה. 

 .ע"שפשני עובדים חדשים, מנהלת אגף משאבי אנוש ומנהל אגף 

 שה?היא לא חדשה. חדמר רחמים ידיגרוב: 

 חדשה. ר:"יו-מר יצחק קשת

 ?ע"שפמר רחמים ידיגרוב: 

 רגע, אבל הוא אמר שזה לא, לא?מר יעקב נתניהו: 

כן, גם אמרתי לו אבל הוא אומר שכן, אני לא יודע. בסדר. בואו  ר: "יו-מר יצחק קשת

 נאשר.

 מה זאת אומרת? שכר, מה השכר? יש נתונים? מר רחמים ידיגרוב: 

 ם לאישור משרד הפנים.בהתא מר עבד בקאלי:

 לא, שעוד פעם, כמו שהיה, מר רחמים ידיגרוב: 

 אלף שקל, 100אחזקת רכב  דובר:

 כמה אישרת להם תקציב, רחמים. דובר:

 זה כבר אושר. מר רחמים ידיגרוב: 

 זה גם משרד הפנים,  דובר:

 זה גם משרד הפנים מה שמאשרים משרד הפנים. דובר:

 ה, משרד הפנים מאשר.אנחנו לא מאשרים את ז דובר:

 שמע, זה, מר רחמים ידיגרוב: 

 אתה לא יכול, דובר:

הרבה חברות פרטיות כדי לברוח מהמס הכנסה הם מגדילים את  מר רחמים ידיגרוב: 

 ההוצאות. 

 זה משהו אחר.  ר: "יו-מר יצחק קשת

יש לך אישור של משרד הפנים והאוצר. זה בהתאם לאישור משרד הפנים  דובר:

 והאוצר.

יש לך רגולציה ... שכר, תדע לך. יש פה, אתה צריך לאשר, המליאה  ר: "יו-מר יצחק קשת

 צריכה לאשר.

 יש פרטים,מר רחמים ידיגרוב: 
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 אתם צריכים לאשר,ר: "יו-מר יצחק קשת

 על השכר, משהו?מר רחמים ידיגרוב: 

 צריך להגיע אחרי זה משרד הפנים, ר:"יו-מר יצחק קשת

 מה הוא ...?ממר רחמים ידיגרוב: 

 שבוע הבא יגיע לכאן ישראל שפיצר, אתה יודע מי זה?ד עופר רזניק:  "עו

 השם מוכר. מר רחמים ידיגרוב:

 הוא החליף את מוני, החליף. מוני החליף אותו.ד עופר רזניק:  "עו

 הוא היה אימת הבכירים. דובר:

המקומיות שלא  השנה האחרונות לא היה עובד ברשויות 20-הבמשך ד עופר רזניק:  "עו

עבר ... שפיצר ויותר מזה. שפיצר הוא יועץ אצלנו במשרד והוא בא לכאן 

ל וזה. אז הוא, אם מישהו ירצה ובשביל כל מיני דברים מבחינת יעוץ והכ

שעות של  3לפגוש והוא כל הזמן מסביר מה הפרוצדורה. זה בערך לוקח 

 הסבר. זה מרתק.

 איזה מלחמות היו לי איתו. דובר:

 כל הפרוצדורה ... של השכר זה הוא. ר:"יו-צחק קשתמר י

 ריבית שפיצר זה על שמו? דובר:

 מה פתאום, זה בינלאומי, מה קרה לך. דובר:

 לא, שפיצר זה משהו אחר. זה אחד מה... אני חושב. ד עופר רזניק:  "עו

 לא בארץ, דובר:

 לא יכול להיות. שפיצר זה רק בארץ.  דובר:

 תעשה גוגל. דובר:

 (ברים יחדמד)

יש לי פה, יש לי פה נוסח אז אני מקריא לכם לגבי האישור של הסעיף ר: "יו-מר יצחק קשת

 . מליאת המועצה, חבר'ה. שאלות רגע לגבי זה לפני שאני מעלה?4

 לגבי?מר אדוארד ספיר: 

. אנחנו צריכים לאשר את השכר של שני העובדים 4לגבי סעיף  ר: "יו-מר יצחק קשת

 של המועצה. יצחק ספיר. ע"שפמשאבי אנוש ומנהל אגף  החדשים. מנהלת

 .או קייאה,  :מר אדוארד ספיר

 בסדר? ר: "יו-מר יצחק קשת
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 אם זה יצחק אז הוא משהו. דובר:

 ספיר זה ספיר, נו. מר אדוארד ספיר: 

טוב, בקיצור. אני מקריא את הנוסח, אחרי זה תגידו את ההערות.  ר: "יו-מר יצחק קשת

 שאלות? יש שאלות? איתי, חבר'ה?

 איזה דרגה? מר רחמים ידיגרוב: 

 של מי? ר: "יו-מר יצחק קשת

 הוא אלוף משנה. מר שלמה קליין: 

 הוא אלוף משנה. גם מפקד הקריה בתל אביב, מפקד המטכ"ל. ר: "יו-מר יצחק קשת

 מי? דובר:

 יצחק ספיר.  ר:"יו-מר יצחק קשת

 מפקד הבסיס,  דובר:

לא במטכ"ל. הוא מפקד המרכז. הבסיס של הקריה, הוא המפקד של ר: "יו-מר יצחק קשת

 שנים הוא היה שם. 8הבסיס. 

 (מדברים יחד)

. לגבי גלית, 4טוב, לגבי כל הבכירים אנחנו קיבלנו אישור של דרגה ר: "יו-מר יצחק קשת

אנחנו עוד אין לנו אישור על זה אבל אנחנו נאשר אותו פה וברגע שיאשרו לנו 

להיות מאושר באוצר בכלל אז אם יאשרו אותה באישור אז  פה, זה צריך

יכול להיות שיהיה לנו כבר אישור פה. דרך אגב, רק במאמר מוסגר, בעבודה 

הקודמת שלה היא הרוויחה ברוטו בערך פי שתיים ממה שהיא מרוויחה פה 

 היום. 

 אותנו זה לא כל כך, כמה היא הרוויחה. מר אדוארד ספיר: 

 לא, בסדר. שתבינו את הסדר גודל.ר: "יו-מר יצחק קשת

 מה הרוויחה, זה של הדברים הפרטיים. מר אדוארד ספיר: 

 תשאל את ישראל. ישבנו במכרז, ישראל.  ר:"יו-מר יצחק קשת

 אני אתאפק. אני מנו מלדבר, אבל מותר לי? מר ישראל בן ישראל:

ימים אחד אחד. שמעו ישבנו במכרז, כל המועמדים הגיעו, אנשים מקסר: "יו-מר יצחק קשת

 כמה הם מקבלים, הסירו את המועמדות שלהם, אחד אחרי השני.

 טוב. אבל יש פה פוטנציאל לגדול. מר אדוארד ספיר: 

 הם לא, עם כל הפוטנציאל הם אמרו, הם, ר:"יו-מר יצחק קשת
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 בגלל זה במענק יובל, כשיגיע זמן מענק יובל, אז נשקול טוב. ד עופר רזניק:  "עו

טוב, בקיצור, אנחנו גם מזה הולכים לאוצר כי זה בלתי אפשרי. אי  ר:"יו-ק קשתמר יצח

אפשר לקנות ... אף אחד לא מוכן לעבוד במחירים כאלה. אה, טוב. אז 

בקיצור, הנוסח הוא כזה. מליאת המועצה מאשרת את אישור העסקתו של 

 משרה.  אחוז מאה, מר יצחק ספיר, לפי ע"שפמנהל מחלקת 

 (דמדברים יח)

 זה אותו דבר כמו יגאל, נכון? דובר:

 לא. ר: "יו-מר יצחק קשת

 ברור שלא. דובר:

לפי ראש אגף. הוא היה מנהל מחלקה. זה לא נראה לי. זה נראה לי  ר: "יו-מר יצחק קשת

65. 

 ?85או  65 מר רחמים ידיגרוב: 

 .65 ר: "יו-מר יצחק קשת

 תאשר לפי אישור משרד הפנים. לפי אחוז, דובר:

 מה שאושר על ידי משרד הפנים. ר:דוב

 לפי מה שאושר, ר: "יו-מר יצחק קשת

 (מדברים יחד)

 משרד הפנים לא יאשר אם לא יאושר במליאה אז אתה בלופ. דובר:

 טוב, אז אני לא. לפי מה שמשרד הפנים יאשר.  ר: "יו-מר יצחק קשת

 ים.יש דבר כזה? אנחנו צריכים לדעת מה אנחנו מאשרמר רחמים ידיגרוב: 

 .אחוז 65אני יודע שזה  ר: "יו-מר יצחק קשת

 , לא משנה. אז תגידו כמה.100, 50, 40, 65אז תגידו, מר רחמים ידיגרוב: 

 זה מעט. 65מר אדוארד ספיר: 

 בוא אני אגיד לך ככה, ר: "יו-מר יצחק קשת

 ,אחוז 70המועצה מאשרת עד  ח גיל סער: "רו

 כזה עד. לא, זה חשבון זה. לא, לא עד. אין דברמר רחמים ידיגרוב: 

 זה מנהל אגף. דובר:

 זה לא,מר רחמים ידיגרוב: 

 טוב, תגידו. מה שתגידו. דובר:
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 בסדר גמור. דובר:

 ?75מה אתה אומר?  דובר:

 אני לא יודע להגיד סתם. דובר:

 נו אז תשאלו. את מי צריך לשאול? דובר:

 כנראה. 65 מר רחמים ידיגרוב: 

 גלית. בוא נעבור לגלית ונאשר את גלית קודם. מליאת המועצה,זה  ר: "יו-מר יצחק קשת

 גם לגלית אין לנו מה אחוז סופי. מר עבד בקאלי:

 אה. ר: "יו-מר יצחק קשת

 אז תעזבו את זה לפעם הבאה.מר רחמים ידיגרוב: 

 לא, ישבנו בישיבה ... ,לא ר:"יו-מר יצחק קשת

 זה מותנה באישור משרד ה, מר אדוארד ספיר: 

 אז נעשה לפי אחוזים שזה, שיאושרו על ידי משרד הפנים. :דובר

 כמקובל,מר רחמים ידיגרוב: 

אז אני עושה לפי האחוזים שיאושרו על ידי משרד הפנים. אתה לא  ר:"יו-מר יצחק קשת

 יכול לחשב בכל מקרה, אנחנו לא ...

 אנחנו מאשרים אבל שהם יקבעו כמה.מר רחמים ידיגרוב: 

עכשיו, תגיד מה שאתה רוצה. זה לא יעזור  60, גם אם 40גם אם ר: "יו-מר יצחק קשת

 כלום. אתה הולך למשרד הפנים, הם מאשרים, הם קובעים את האחוזים.

 בסדר.מר אדוארד ספיר: 

אז אני אומר ככה. מליאת המועצה מאשרת את אישור העסקתו של ר: "יו-מר יצחק קשת

שרה בשכר, באחוז מר יצחק ספיר לפי מאה אחוז מ ע"שפמנהל מחלקת 

משכר, באחוז בשכר בכירים באחוז מדרגת מנכ"ל לפי אישור משרד הפנים 

 ו, שתי אישורים או אישור אחד? 4על פי דרגה 

 .1כן, אותו דבר רק רמה  מר אדוארד ספיר: 

 אז זהו, אז בוא נצביע, מר רחמים ידיגרוב: 

ה אחד. מליאת המועצה אז מעלה את זה להצבעה, בסדר? מאושר פ ר: "יו-מר יצחק קשת

מאשרת את אישור העסקתה של מנהלת משאבי אנוש הגברת גלית אבישי 

לפי מאה אחוז משרה ואחוז משכר מנכ"ל לפי אישור משרד הפנים. בעניין 

. הדרגה הנמוכה ביותר. בנוסף לכך 1השכר בכירים היא כרגע בדרגה, ברמה 
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רד הפנים והאוצר. בכפוף לאישור ההחרגה ממש 4אנחנו מאשרים לפי דרגה 

 כן?

 כן, והיא יכולה להכנס. מר אדוארד ספיר: 

 בסדר. ר: "יו-מר יצחק קשת

 הצבעה. דובר:

, אל תלכו. טוב. בעזרת השם שנייהבסדר? יופי, מאושר פה אחד. רגע,  ר: "יו-מר יצחק קשת

בשעה טובה, קודם כל השבוע היינו במשרד הפנים אצל מנהל המחוז לאשר 

רנו פעם קודמת בישיבה של המליאה ואני יכול להגיד לכם את התקציב שאיש

שלא יודע, לפחות אני פעם ראשונה זוכה לראות שזה עברנו בטסט ראשון, 

 מה שנקרא. 

 עבר חלק. ח גיל סער: "רו

עבר חלק. לא יודע כמה עברנו, תקציבים, פעמיים. אבל זה היה  ר: "יו-מר יצחק קשת

ם אחת גם חזרנו למליאה כי היינו ע"שפוכר קריעת ים סוף. זה הרבה ... אני ז

צריכים לעשות תיקונים. הפעם, ישר כוח, באמת זה עבר חלק. עבר ממש חלק 

 בלי,

 לא יודע, זה פרוייקט לאומי, מה.  מר אדוארד ספיר: 

זה בלי, בסדר, על כל מספר הם יושבים עליך, מה אתה חושב. זה לא  ר: "יו-מר יצחק קשת

ה בשעה טובה, באמת התקדמות וזה למעשה, עד עכשיו עניין. שתיים, אז ז

החלטת הממשלה זה היה, זה באוויר. עכשיו זה מה שנקרא יתחיל לזרום 

בצינור, יתחיל לפרוט את זה לפרטים. שתיים, מרכז החוץ. בשעה טובה 

ומוצלחת הגיע מבנה למרכז החוץ, מרכז קליטה, שיהיה בזה, הוא הוצב. 

 ין אותו, לסדר אותו.עכשיו זה לשפץ אותו ולהכ

 התאמות. מר אדוארד ספיר: 

 התאמות, ר: "יו-מר יצחק קשת

 שקוף, הוא יהיה בלי קירות, נכון? מר אדוארד ספיר: 

 אתה תראה אותו. ר: "יו-מר יצחק קשת

 חוץ מהשירותים. השירותים לא יהיה, דובר:

 גם אני חשבתי ככה, ר: "יו-מר יצחק קשת

 הגאורגיה.מ ע"שפמו מר אדוארד ספיר: 
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 איפה זה ממוקם? דובר:

 לא, עם קירות. איזה בלי קירות? עם קירות. ר: "יו-מר יצחק קשת

 בוא אני אראה לך.  דובר:

 . הדלת, כשהיא פתוחה,,לוהכעם קירות. בקיצור, עם קירות ועם ר: "יו-מר יצחק קשת

 לא יש שמה, לא מספיק זכוכית שמנו שם? מר ישראל בן ישראל:

 לא מספיק. לא משנה.ר: "יו-מר יצחק קשת

 מקטרים לי שאין מקום לשים מסך, אתה, טוב ידעתי, כל דבר, מר ישראל בן ישראל:

 בסדר, ישראל, אין מה לעשות.ר: "יו-מר יצחק קשת

 ישראל תמיד ירצה משהו. קח עוד מאתיים.מר אדוארד ספיר: 

 תרגיש את מה שאני מרגיש.  ר:"יו-מר יצחק קשת

 ישראל, זה שהצחקת את השופטת היום זה לא אומר שאתה ...  ד עופר רזניק: "עו

סוף. סאגה רצינית. -טוב. מיתוג העיר. אפשר להגיד שזה מתקדם סוף ר: "יו-מר יצחק קשת

אפילו אנחנו שמענו מהם שהם גם הם לא חשבו שזה יקח כל כך הרבה זמן. 

 דבר נוסף,

 מה זה אומר שזה מתקדם? דובר:

 זה אומר שזה מתקדם, יעקב? מה ר: "יו-מר יצחק קשת

זה אומר שאנחנו סוגרים עד מחר את השפה הגרפית בצורה מלאה ומיד  מר יעקב נתניהו: 

לאחרי זה, בשבוע הבא. אנחנו מתחילים לעבוד על ספר מותג. אנחנו הולכים, 

אמורים להגיע שבוע הבא כבר למרכז החוץ לבנות את כל השפה המיתוגית 

ה. מה יהיה שמה. הם מתחילים לעבוד על הנושא של המרכז, איך הוא יירא

 של השלטים. הם ממשיכים לעבוד על נושא של שילוט רחובות. 

 מה עם הקמפיין? מר שלמה קליין: 

 קמפיין זה שלב הבא.  ר: "יו-מר יצחק קשת

אני אסביר לכם. אנחנו מחלקים את העבודה של המיתוג לשני חלקים.  מר יעקב נתניהו: 

הכי דחוף לנו זה החלק לקבל את השפה המיתוגית חלק אחד שהוא 

שמשפיעה על פרוייקטים אחרים. זאת אומרת, יש פרוייקטים אחרים שלא 

מתקדמים בגלל שאין שפה מיתוגית. לדוגמה, אתה אינטרנט, בשביל 

להתקדם איתו אתה צריך את השפה המיתוגית. עד שאין לך את השפה 

 שון בתעדוף הגדרנו להם,המיתוגית אתה ... עם האתר. אז דבר רא
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סליחה רגע. הנקודה היא שלא יהיה, מה שהיה, תמיד יועץ הפרסום  ר: "יו-מר יצחק קשת

כל פעם, לפי המעצב הגרפי ככה היה יועץ הפרסום. האתר לפי מי שעיצב את 

האתר, השלט לפי מי שעיצב את השלט. בעקרון שפה מיתוגית זה אומר 

 אותו ליין.  לוהכש

 היה לנו יועץ לשלטים ולזה, לא? יר: מר אדוארד ספ

, צריך לוהככון. עדיין. זה לא קשור. מבחינה השפה המיתוגית, של   ר: "יו-מר יצחק קשת

. כל דף שיוצא מהמועצה הוא צריך לוהכלהיות ליין. זה צריך לעבור דרך 

 להיות באותה שפה. כל שלט, כל, אתה הולך ל... על כל שלט,

 בטן פה ועכשיו, נו מה.תגיד מה שיש לך ב דובר:

 לא, אין לי מה להגיד. מר ישראל בן ישראל: 

 אתה רוצה עוזר? מר אדוארד ספיר: 

 כן, פרסמנו מכרז. דובר:

צריך להיות בליין  לוהכואף אחד לא זכה. טוב. מה עוד? בקיצור,  ר: "יו-מר יצחק קשת

 אחד, כמו כל חברה. כמו מקום רציני. זהו.

 המכרזים של ... הוצאות? שאלה. מר שלמה קליין: 

 זה לא לפרוטוקול.  דובר:

 טוב, זה מקליט.  מר שלמה קליין: 

 מה הבעיה עם זה? דובר:

 לא, לא, אני שואל. דובר:

לגבי, כבר בדקו את כל המכרזים שהיו בשבועיים האחרונים? נבחרו  מר שלמה קליין: 

 אנשים? מה נבחר מה לא נבחר?

 כל מה שקשור להנדסה,חלק. חלק,  ר:"יו-מר יצחק קשת

 אה, ... יש? דובר:

הסירו את המועמדות כי השכר לא, בכלל לא בפרופורציה למה ר: "יו-מר יצחק קשת

 שאנשים דורשים.

 ושאר הדברים? דובר:

וגם ... גם כן. חלק אויש חלק לא אויש. חלק זכו, גם כן, ראו את השכר ר: "יו-מר יצחק קשת

 והסירו את המועמדות.

 א מראים להם את זה לפני? אני לא מבין.הם ל דובר:
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זה סיפור. משהו שלא יודע. אסור להגיד להם את זה לפני. אני לא ר: "יו-מר יצחק קשת

 יודע,

 אסור. דובר:

 זה גם אין לך שום, ד עופר רזניק:  "עו

אנחנו עשינו נגלה אחת של ראיונות. ושמה למדנו שני דברים. אחד, שלא  מר יעקב נתניהו: 

הג להתקשר לממליצים ושתיים, שאנשים היו מגיעים, אנחנו היינו היה נו

משקיעים שעות, בסוף הם היו שומעים מה השכר אז הם היו הולכים. אז 

הפקנו לקחים מהפעם האחרונה או שאנחנו עושים את זה יותר טוב. מה 

אנחנו עושים? אנחנו עושים למועמדים קודם כל ראיון טלפוני. בראיון 

ו שואלים אותם מה ציפיות השכר שלהם. אנחנו גם אומרים הטלפוני אנחנ

להם פלוס מינוס כמה אנחנו יכולים לשלם על פי התקן וכבר בראיון הטלפוני 

יכול להיות שיהיו כמה שננפה בלי לבזבז או להשקיע שעות או להביא אותם 

לפה. זה דבר ראשון. דבר שני שאנחנו עושים, גם אם אותו אחד מגיע ואנחנו 

ים את הסבב, אנחנו לא מקבלים החלטה ישר. אנחנו שולחים את גלית, עוש

אנחנו מבקשים מכל אחד בראיון להביא ממליצים. אנחנו שולחים את גלית 

עוצר לשעה, כולם הולכים לענייניהם. אנשי משרד הפנים והנציג  לוהכלשעה, 

ם, שמגיע ממקום אחר הולך לענייניו. היא עושה שעה טלפונים לכל הממליצי

חוזרת עם נתונים על ממליצים ואחרי זה אנחנו בוחרים את אותו בן אדם. זה 

 התהליך.

 מסובך.מר אדוארד ספיר: 

זה תהליך מאוד מסובך וארוך אבל באמת אם אפשר לקצר את כל ר: "יו-מר יצחק קשת

 אלה ש... את השכר ובאו סתם, בזבזו את הזמן של כולם זה הכי טוב.

 אז מה נבחר? דובר:

 איזה אנשים?ר:"יו-יצחק קשתמר 

במקום ויויאן שעוזבת והדבר  ע"שפהגיעו לכאן עד עכשיו מזכירה אחת למר יעקב נתניהו: 

השני, הגיעו לפה שני העובדות של מרכז החוץ. כבר נקלטו. הן כרגע כבר 

מתחילת השבוע בחפיפה ואמורות לקראת אמצע שבוע הבא כבר להיות 

 וייקטים.במצב שהן מתחילות כבר לקחת פר

 ומזכירת חינוך ... דובר:
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מזכירת חינוך. מזכירת חינוך נבחרה מישהי, זכתה, ואחרי שהיא זכתה מר יעקב נתניהו: 

היא הודיעה לנו שהיא לא רוצה כי יש לה משהו יותר טוב וזה אחד הלקחים 

 גם שהפקנו. איך בפעם הבאה לא להגיע לסיטואציה הזאת. 

 כים להבא בתור.וזה אומר שנפתח לך, הול דובר:

אם בחרת את הבא בתור כן. לא היו שמה מועמדות טובות אז לכן לא מר יעקב נתניהו: 

שי שבוע שעבר יצא עוד פעם והפעם י. אבל ביום חמשנייהבחרנו משהו פעם 

גם למדנו, כי הרי בפעם הראשונה שלחנו את זה בכמה עיתונים מסויימים. 

. זאת אומרת, אנחנו גם שולחים עכשיו למדנו וטייבנו גם את התהליך הזה

את זה באינטרנט. אנחנו שולחים את זה בכל הקהילות של חריש כי 

התושבים שמגיעים לפה הם אנשים איכותיים ואנחנו רוצים שיבואו לעבוד 

כאן ודבר נוסף שאנחנו עוד עכשיו בודקים זה לנסות לפנות לחברות כוח 

, אתם Xלהגיד יש לנו משרה האנטרים, כמו שעושים בהייטק, ו head-אדם, ל

שלכם תביאו לנו אנשים ואנחנו נשלם לכם אם בן אדם  data base-מתוך ה

שלכם יקלט. זאת אומרת לנסות להגיע לכמות יותר גדולה לפוטנציאל 

 אנשים יותר איכותי.

 והיה, מחלקת רישוי נבחר? דובר:

 ין עוד לא, זה מתקדם.מחלקת רישוי עדיין לא. נפתחו מעטפות אבל עדימר יעקב נתניהו: 

 אתה בטח מתכוון לרישוי עסקים. דובר:

 רישוי עסקים.מר יעקב נתניהו: 

 טוב. ובנוסף שלמה אפרתי. ר: "יו-מר יצחק קשת

שלמה אפרתי התחיל לעבוד היום. עוזר מנכ"ל במקום אביעד רוזנפלד. אז מר יעקב נתניהו: 

חת פה פרוייקטים אתם תכירו את שלמה לאט לאט, עם הזמן. הוא יתחיל לק

ויעזור פה לכל המחלקות ויש לנו גם, יצא ביום חמישי שבוע שעבר מכרז 

 למחליף/מחליפה שלי אסנת. ראש אגף תכנון, תיאום ובקרה.

 אה, אסנת עוזבת? דוב:

 עזבה. דוברת:

אסנת עזבה. אסנת קיבלה תפקיד מאוד בכיר במשרד האוצר. עזבה לשם מר יעקב נתניהו: 

חמישי מכרז על מישהו שממלא את מקומה. זה יהיה המכרז, וכבר יצא ביום 

 מחר, ואנחנו נצא לסבב ראיונות ונאייש מישהו במקומה.
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סגנית של יושב ראש, סגנית של מנכ"ל האוצר. אחראי על הרשויות. אז ר: "יו-מר יצחק קשת

 זה תפקיד בכיר מאוד. 

 מה? תשאל? אדוארד?מר יעקב נתניהו: 

 שוב. מי עושה את זה בפועל? המכרזים? ועדת מכרזים?לא חמר אדוארד ספיר: 

 אני אסביר לך, אדוארד.מר יעקב נתניהו: 

 ועדה מיוחדת. דובר:

 עד עכשיו מי שעשה את זה,מר יעקב נתניהו: 

 לא שלא,מר אדוארד ספיר: 

 לא חברי מליאה.  דובר:

 , אני אסביר לך.שנייהלא, מר יעקב נתניהו: 

 כלל מועצה, לא קשור.לא, לא במר אדוארד ספיר: 

 כן מועצה.  דובר:

 כן, זה כן. מה שקורה,מר יעקב נתניהו: 

 לא כולם. דובר:

 זה דווקא וועדה שמורכבת יותר מנציגים מבחוץ מאשר מועצה.ד עופר רזניק:  "עו

 יש נציג שר פנים, נציג זה, נציג זה. תלוי במשרות. מר ישראל בן ישראל: 

 טוב, יפה.מר שלמה קליין: 

 יש עוד? בר:דו

טוב, מה עוד? אתר אינטרנט, הסתיים שלב האפיון של האתר. אמורים ר: "יו-מר יצחק קשת

לצאת למכרז תוך שבועיים בתחילת ביצוע. את כל המהלך הזה של האתר אני 

מבין שזה גם לא רק העניין של האתר. זה גם העניין של יהיה אפליקציה 

ית מבחינת המועצה והשירותים עירונית אז זה יהיה ממש מהפיכה טכנולוג

של האינטרנט והשירותים של האפליקציה העירונית. דבר נוסף, תכנית של ... 

תושבים גם היא בעבודה. לגבי מי שנקלט דיברנו הרגע.מערכות מידע. 

מתקדמים לקראת ישום תפיסת העבודה בחריש מבחינת מערכות מידע, 

שא סבוך וענק שהשמיים תשתיות, אבטחה, מערכות מיחשוב וכדומה. זה נו

הם הגבול מבחינת המיחשוב. זה לא רק ... זה המיחשוב של כל המערכת. 

להפוך את כל המועצה, את כל הניהול ואת כל תהליכי העבודה וכל המשימות 

בצורה שזה עובד תחת מערכת של ניהול משימות, ניהול עבודה, ומערכת 
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CRM  .תשתיות. אנחנו שזה מערכת של מוקד, מערכת של כל התושבים

מתקדמים מול משכ"ל, חברה למשק וכלכלה במכרז לקבלת תשתיות 

ואחזקה על ידי המועצה. אנחנו נקבל לכל התשתיות שמשרד השיכון מפתח 

בשטח. לא נקבל שום תשתיות אלא אם כן עברנו תהליך של בדיקת איכות, 

ת של כן, ישראל? נכון? לגבי מים. אולי אנחנו לא מרגישים ככה את הבעיו

המים אבל זה גם כן בגלל שהפקנו הרבה לקחים מהסיפורים שהיו עד היום 

אז עכשיו התושבים לא סובלים אבל מי שכן סובל זה הקבלנים. למה אנחנו 

עשינו מה שנקרא את ההפרדה וכל פגיעה היא קודם כל, וכל פגיעה היא 

אז אוטומטית מנתקים לקבלנים, לא מנתקים לתושבים. זה כל מה שקורה. 

עכשיו משרד השיכון פועל להרים את המערכות של המים כך שלא תהיה 

 ,104בעיה גם לתושבים עתידיים וגם לקבלנים ובעזרת השם בריכה 

 .140 מר ישראל בן ישראל:

 , תופעל באורח מלא עד סוף פברואר? מה ההערכה?140ר: "יו-מר יצחק קשת

ביעי לפברואר. היום הודיעו לי הערכה? זה היה צריך להיות ר מר ישראל בן ישראל: 

שהמשאבות נמצאות בים, הן קצת מתעכבות, מכס וכולי. אז אמר לי נחום 

 לפברואר. לקחנו פה ספייר. 15

לנו פגישה עם משרד הפנים של מה שנקרא הנעת  הייתהטוב. ר: "יו-מר יצחק קשת

 יש לנו פה הרבה תהליכים בצנרת ואנחנו, כל התהליך של לוהכתהליכים. סך 

הסירבול של ה... מאוד מאוד מעכב אותנו. הם הבינו כמה הם צריכים 

לשחרר מאיתנו קצת את הסירבול ושיתנו לנו לעבוד. ועדת גבולות ואיזורי 

 לוהכ. זה אחד האתגרים הגדולים שיש לנו ואנחנו בפוקוס על זה. סך עשייהת

 אנחנו פועלים על זה מול מנשה לטובת היצירה של חריש שברור שחריש

 הייתה. החלטת הממשלה. עשייהחייבת, חייבת, חייבת איזורי תעסוקה ות

ישיבה לראות איך  הייתהישיבת ועדת מנכ"לים, לקראת החלטת ממשלה אז 

החלטת ממשלה  הייתהלגרום לדברים האלה לקרות בפועל. כן? זה לא, זה ש

טוב ויפה אבל עכשיו צריך צריך לבדוק איך כל משימה, כל שורה  לוהכזה 

שם מיושמת. אז אנחנו מובילים שמה ויושבים על הדבר הזה. גם הנושא של 

אקונומי וכמות התושבים. חלק מהחלטת -ההגדרה של חריש כסוציו

הממשלה זה שתתכנס ועדה שמורכבת גם מהאוצר וגם מהפנים וגם נציגים 



     ד.נ.                                                                                                                                00871
  

____________________________________________________________ 
 הקלטה ותמלול –"חבר" 

24 

אקונומי של חריש. היא אמורה להגיש את -של המועצה להגדיר מה הסוציו

 ה עד סוף מרץ. סוף מרץ, נכון?המסקנות של

 מה זה יתן לנו עכשיו? במילא הורידו את הארנונה.מר אדוארד ספיר: 

 מה?ר: "יו-מר יצחק קשת

 ארנונה הורידו,מר אדוארד ספיר: 

 תקציבים. כל משרדי ממשלה זה על בסיס הדבר הזה. מר ישראל בן ישראל: 

יס הדבר. בעזרת השם אנחנו כן. כל התקציבים של הזה זה בבסר: "יו-מר יצחק קשת

מקווים כבר חודש הבא. חודש הבא, לפתוח את גן האקליפטוס, בעזרת השם, 

 וגם על זה,

 חודש הבא?מר אדוארד ספיר: 

 כן.ר: "יו-מר יצחק קשת

 כל כך מהר?מר אדוארד ספיר: 

כנסו ייסגר ויילא כל כך מהר. זה לקח לנו זמן אבל, הפארק הזה ר: "יו-מר יצחק קשת

 שקל פיתוח של הפארק הזה. מיליון 8דות ובסדר גודל של כמעט לעבו

 שקל? מיליון 8מר אדוארד ספיר: 

 שקלים. מיליון 8כן. ר: "יו-מר יצחק קשת

 מה כבר יהיה שם? סתם,מר אדוארד ספיר: 

 יהיה יפה.ר: "יו-מר יצחק קשת

 . אתה יודע, מיליון 8מר אדוארד ספיר: 

 ... כמה זה? ר: "יו-מר יצחק קשת

 לא. פארק, לא, בסדר. שלא זה, מר ישראל בן ישראל: 

לא, לא, בסדר. אמרתי, אמרתי פארק קיים ישופץ, יהיה חדש. יהרסו ר: "יו-מר יצחק קשת

 את כל מה שיש ויעשו,

, כל המפרצים איפה שהקו, איפה שיש חנייהכל מה שעושים פה, כל ה מר ישראל בן ישראל: 

ים אותה. כל האיזור של הפיתוח פה איפה תחנת אוטובוס ... אחת וזה, זורק

שהבטונים, איפה שמתקני, עד המ... למעלה כל האיזור הזה עושים עיצוב 

 מחדש של כל הדבר הזה.

 יש כבר סקיצה כבר לזה?מר אדוארד ספיר: 

 מה זה יש, יש קבלן בשטח שמחכה לעבוד. מר ישראל בן ישראל: 
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 טוב. ר: "יו-מר יצחק קשת

 תראה לי.מר אדוארד ספיר: 

 אני אראה לך.מר ישראל בן ישראל: 

 תודה.מר אדוארד ספיר: 

 מי עושה את זה? דובר:

 משרד הבינוי.מר ישראל בן ישראל: 

אני יכול להמשיך או? לגבי, בעזרת השם, מבנה הנוער, ישראל. בעזרת ר: "יו-מר יצחק קשת

 השם אנחנו,

 ,ור חשמל ואחר כך יש רק חיבור חשמלמבנה הנוער, יש לנו עניין. חיב מר ישראל בן ישראל: 

יהיה לי אישור כיבוי אש ואז אפשר יהיה לפתוח. אני מקווה מאוד שמוקדם 

 ככל שניתן.

 למועדון נוער.מר אדוארד ספיר: 

? זה בעבודה כבר. או קייכן. זה בעזרת השם נפתח ליד המפנה הנוסף, ר: "יו-מר יצחק קשת

 יהיה מוכן? 310פה שהשצ"פ דיברנו. וזהו. בעזרת השם. מתי אתה צו

 שנה.מר ישראל בן ישראל: 

 שנה?ר: "יו-מר יצחק קשת

 שנה?מר ישראל בן ישראל: 

 שנה חוזה. הוא יגמור לפני כן אבל שנה חוזה.  מר ישראל בן ישראל: 

 שנה. דובר:

לקבלן יש חוזה לשנה. זה עבודה, אני, זה יהיה מגודר, יעבדו בשלבים, מר ישראל בן ישראל: 

שיהיה זה. יש  חנייהשלביות עבודה, אנחנו מאפשרים לוועדה להתנהל, ליש 

ומבצעים, יש  לוהכשלביות על הדבר הזה. זה לא בבת אחת מגדרים את 

 שלביות.

 טוב. יפה מאוד.ר: "יו-מר יצחק קשת

ואנחנו לצד השלביות יש גם את העניין של פיתוח מבנה המועצה.  מר ישראל בן ישראל: 

 ככה מסתנכרן בצורה כזאת. לוהכזאת אומרת, זה 

 יפה מאוד. ר: "יו-מר יצחק קשת

 וגם מסביב למועדון נוער. המועדון נוער, צריך לציין את הדבר הזה.  מר ישראל בן ישראל: 

 . אדוארד. ר: שנייה"יו-מר יצחק קשת
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אדוארד. המועדון נוער, הפיתוח שלו, אנחנו עושים את זה על חשבון  מר ישראל בן ישראל: 

משרד הבינוי. זאת אומרת, עכשיו שאנחנו נפתח את מועדון הנוער הוא יהיה 

מגודר ויהיה כניסה מהרחוב הראשי, מכאן. אחר כך אנחנו עושים פיתוח 

 מדהים בצמוד למועדון נוער. 

 שיהיה יפה כי הוא לא כל כך יפה.  דובר:

 הוא יפה חוץ מעבודות הבינוי, דובר:

 זה, זה בגללכם. דובר:

 למה? דובר:

 ... דובר:

ה ושל עבודה, בתי ייאללה, חבר'ה, זהו. בגדול אנחנו בתנופה של עשי ר: "יו-מר יצחק קשת

ספר, גני ילדים, לפארקים וכל המועצה משתדרגת ומבנה מועצה ואנחנו 

נשדרג את מערכות המידע ומערכות המיחשוב. ודבר שני, המרכז הקליטה, 

שמעט מאוד רשויות אחרות  ייהעשבזמן שיהיה מיתוג. בקיצור, אנחנו ב

 כמו שלנו. עשייהנמצאות כמו ב

יש לי שאלה, אולי לא שייכת. החברים יכולים לבנות בתים יותר יפים מר אדוארד ספיר: 

 ממה שהם בונים? מישהו יכול להגיד להם משהו?

 אתה לא יכול להגיד ... ה... הזאתי, זה יפה? היא יפה, מר שלמה קליין: 

שלו לא יפה יצא? מבפנים יצא ... אבל מבחוץ יפה. אפילו איטונג  הפרוייקט דובר:

 לא שמו שם. זה בלוקים.

 אני סוגר את הישיבה, תודה רבה.ר: "יו-מר יצחק קשת
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